



McGill

Faculty of Medicine | Faculté de médecine

**Important: April 3 - Virtual Town Hall for Faculty of Medicine Administrative and Support Staff
/ 3 avril - Assemblée virtuelle pour le personnel administratif et de soutien de la Faculté de médecine**

April 2, 2020

**Message sent on behalf of Demetra Kafantaris, Executive Director, Administration & Operations,
Faculty of Medicine.**

Please distribute immediately to all administrative and support staff in your respective teams.

Dear Colleagues,

As mentioned in my email earlier this week, we know that you all have many concerns and questions specific to your roles, rights and responsibilities during this period of uncertainty.

To help you navigate this new reality, we would like to invite you to attend a **virtual town hall meeting** for Faculty of Medicine administration and support staff on **Friday, April 3 at 11 am**. You will find attached the agenda, and here is the [Zoom link](#). This will be an opportunity to specifically address the concerns related to administrative and support staff who work in the Faculty of Medicine.

Our senior administrative leadership team will be on hand to provide you with brief updates and answer your questions. Once again, we ask for your patience as we work through the outstanding issues, with the knowledge that we are doing everything we can to get the answers you need as the situation continues to unfold. We would also like to remind you to regularly consult the [University's FAQ page here](#) and to please continue to bring any outstanding concerns to the attention of your supervisor.

We look forward to connecting with you on Friday and would like to thank you all once again for your dedication and support and most especially for your perseverance. Please stay safe and well.

Sincerely,

Demetra

Demetra Kafantaris, MBA | Executive Director, Administration & Operations

Faculty of Medicine | McGill University

3605 de la Montagne, Montréal, QC H3G 2M1 | T: 514.398.2023 | F: 514.398.4423 |

demetra.kafantaris@mcgill.ca

Le 2 avril 2020

Le présent message est envoyé au nom de Demetra Kafantaris, directrice générale, Administration et opérations de la Faculté de médecine.

Veillez le faire suivre immédiatement à tous les membres du personnel administratif et de soutien de vos équipes respectives.

Chers collègues, chères collègues,

Comme je l'ai mentionné dans mon courriel en début de semaine, nous savons que vous avez tous de nombreuses préoccupations et questions spécifiques à vos rôles, droits et responsabilités en cette période d'incertitude.

Afin de vous aider à naviguer dans cette nouvelle réalité, nous aimerions vous inviter à participer à une **assemblée virtuelle** pour le personnel administratif et de soutien de la Faculté de médecine, le **vendredi 3 avril à 11 h**. Vous trouverez ci-joint l'ordre du jour, et voici le [lien Zoom](#). Ce sera l'occasion d'aborder spécifiquement les préoccupations liées au personnel administratif et de soutien qui travaille à la Faculté de médecine.

Notre équipe de direction administrative sera présente pour vous fournir de brefs comptes rendus et répondre à vos questions. Une fois de plus, nous vous demandons de faire preuve de patience pendant que nous examinons les questions en suspens, sachant que nous faisons tout ce qui est en notre pouvoir pour obtenir les réponses dont vous avez besoin à mesure que la situation évolue. Nous vous rappelons également de consulter régulièrement la [Foire aux questions de l'Université](#) et de continuer à porter toute préoccupation qui n'a pas encore été abordée dans cette FAQ à l'attention de votre superviseur.

Nous sommes impatients de vous rencontrer vendredi et nous vous remercions encore une fois pour votre dévouement et votre soutien, et plus particulièrement pour votre persévérance. Prenez soin de vous et de votre santé.

Cordialement,

Demetra

Demetra Kafantaris, MBA | Directrice générale, Administration & opérations

Faculté de médecine | Université McGill

3605 de la Montagne, Montréal, QC H3G 2M1 | T : 514.398.2023 | F : 514.398.4423 |

demetra.kafantaris@mcgill.ca